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生日到了，送你轻轻的风，快乐如影随形；送你绵绵的雨，工作生活舒心甜蜜；送你悠悠的云，幸福萦绕心旷神怡；送你皎皎的月，好运光辉共摇曳。本篇文章是为您整理的《英语生日快乐祝福语202_》，供大家阅读。英语生日快乐祝福语20231　　1、祝你生日...
生日到了，送你轻轻的风，快乐如影随形；送你绵绵的雨，工作生活舒心甜蜜；送你悠悠的云，幸福萦绕心旷神怡；送你皎皎的月，好运光辉共摇曳。本篇文章是为您整理的《英语生日快乐祝福语202_》，供大家阅读。
英语生日快乐祝福语20231
　　1、祝你生日快乐，永远都幸福、仰首看见康庄大道在面前，俯首看见金银铺满地！
　　Happy birthday to you, always happy. Look up and see Kangzhuang Avenue in front of you. Look down and see gold and silver all over the floor!
　　2、老先生，生日快乐，在下才输，故不献丑，然祝贺之语，献上。不当之处，望老先生海涵。
　　Happy Birthday, old gentleman. Its only when you lose. So dont make a fool of yourself, but offer your congratulations. Where improper, look at Mr. Haihan.
　　3、生日快乐！愿这特殊的日子里，你的每时每刻都充满欢乐。
　　Happy birthday! May all your moments be filled with joy on this special day.
　　4、愿亲情之手愈握愈紧，让相连的心愈靠愈近！我最要好的妹妹，祝你生日快乐！
　　may the closer the hand of kinship is, the closer the hearts are. happy birthday to you, my best sister!
　　5、祈愿您心灵深处，好花常开，好景常在，好运永远盈满胸怀！生日快乐！
　　I hope that in your heart, good flowers will always bloom, good scenery will always be there, and good luck will always fill your mind! Happy birthday!
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　　1、今天是我闺蜜生日，祝她生日快乐好么，祝我们的友谊天长地久！
　　today is my girlfriends birthday. happy birthday to her. may our friendship last forever!
　　2、祝你生日健康愉快，祝你天天健康愉快，愿你一切愿望都能实现。
　　i wish you a healthy and happy birthday. i wish you a healthy and happy birthday every day. i wish you all your wishes come true.
　　3、祈望你心灵深处芳草永绿，青春常驻，笑口常开。祝你生日快乐，数控铣床，健康幸福！
　　i hope that the grass in your heart will be evergreen, youthful and smiling. happy birthday, cnc milling machine, health and happiness!
　　4、愿每天的太阳带给我光明的同时，也带给我快乐。真心祝自己生日快乐！
　　may the sun everyday bring me not only light but also happiness. happy birthday to you!
　　5、终于成年了，偶等这一天已经好久了。生日快乐！很感动吧你，那就继续感动吧，嘻嘻。
　　at last, i have been waiting for this day for a long time. happy birthday! very touched you, then continue to move, hip-hop.
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　　1、Day to remember the original world more beautiful because of you， happy birthday.
　　值得记念的日子，原世界因为有了你而更加美好，生日快乐。
　　2、Wish a wonderful fragrance moment around you， make your life full of happiness， forever the bath in endless joy time！ I wish you a happy birthday！
　　愿美妙的香味时刻围绕着您，使您的人生充满幸福喜悦，永浴于无止境的欢乐年华！祝您生日快乐！
　　3、Today is your birthday， my love， thank you for your toil， thank you for giving me the concern， understanding and support。 All my love to you！
　　今天是你的生日，我的爱人，感谢你的辛苦劳碌，感谢你给予我的关心、理解和支持。给你我全部的爱！
　　4、Today is your birthday， I will never forget not to drop a day。 May god bless you a happy life in peace， healthy and happiness！ My wife.
　　今天是你的生日，一个我永远忘不掉的日子。愿上帝保佑你一生平平安安、健健康康、幸福快乐！我的老婆。
　　5、I have no colorful flowers， no the romantic poetry， no expensive gifts， free without those exciting surprise， only a gentle blessing， wish you a happy birthday！
　　我没有五彩缤纷的鲜花，没有那些浪漫的诗句，没有贵那些重的礼物，没有那些兴奋的惊喜，只有一个轻轻的祝福，祝你生日快乐！
英语生日快乐祝福语20234
　　1、礼不贵，情珍贵。祝福你拥有一个甜蜜温馨、快快乐乐的生日！
　　Courtesy is not precious, but love is precious. Wishing you a sweet, warm and happy birthday!
　　2、祈望你心灵深处——芳草永绿，青春常驻，笑口常开。祝你生日快乐，健康幸福！
　　I hope that the grass in your heart will be evergreen, youthful and smiling. Happy birthday, health and happiness!
　　3、心常常试图于记忆里复制你的微笑。今天它索性想复制一个完全的你，然后对你说，生日快乐！
　　The heart often tries to copy your smile in memory. Today it simply wants to replicate a complete you, and then say to you, Happy Birthday!
　　4、托白云送去我绵绵不尽的思念，托清风送去我轻轻的祝福。祝您生日快乐！
　　Too Baiyun to send my endless thoughts, Too Qingfeng to send my gentle blessings. Happy birthday to you!
　　5、今天使你的生日，你不再我的眼前在这春日的风里，做一只风筝送你，载有我无尽的思念。
　　Today makes your birthday, you no longer in front of my eyes in the spring wind, make a kite for you, carrying my endless thoughts.
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　　1、春的树越长越葱茏，生命的花越开越艳丽，在你生日的这一天，请接受我对你的深深祝福。
　　The longer the trees in spring are, the more lush the flowers in life are. On your birthday, please accept my deep blessing to you.
　　2、祝你在每个成长的日子里都开开心心——生日快乐！
　　Happy Birthday to you in every growing day!
　　3、但愿真正的快乐拥抱着你，在这属于你的特别的一天，公司祝你生日快乐！
　　I hope the real happiness embraces you. On this special day that belongs to you, the company wishes you a happy birthday!
　　4、我每天都叠只纸鹤，为的是攒够只，我许下一个愿望，就是愿你每年生日都一样快乐！
　　I fold a paper crane every day in order to save enough. I make a wish that you will have the same happy birthday every year.
　　5、我真愿化作一缕清风，悄悄来到你的身边，把你那如瀑的长发轻轻撩动，为你唱一曲生日快乐。
　　I would like to turn into a breeze, quietly come to your side, gently pull your long hair like a waterfall, sing you a happy birthday.
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